

主旨: HKUST Staff Association news 16 May 2016 香港科技大學教職員會會訊 (2016年5月16日)

從: HKUST Staff Association <staff@ust.hk>

日期: 16/5/2016 17:53

到: <staff-association-news-list@ust.hk>, <sa-associatemembers@lists.ust.hk>



HKUST Staff Association News – 16 May 2016

Chinese version follows English one (中文版在英文版本之後)

Dear Colleagues,

In this HKUST Staff Association News, we would like to bring to you:

- Garage Sales–Appeal for volunteers and items for charity sale
- Yoga Class Recruitment (Jun-Aug 2016)
- Community Chest Green Day 2016
- Rice Dumplings Offers

1. Garage Sales (Saturday 4 & 11 June 2016)

Appeal for **volunteers** and items for charity sale

Two Garage Sales will be held on 4 & 11 June 2016 (Saturday) 9am-1pm at the LG3 indoor car park. The Staff Association would like to call for volunteers and to collect items from staff members for sale at the event. Interested volunteers please contact Chris Tso at eokytso@ust.hk or Tel. 3469 2061

Proceeds from the sale will be used for charity purposes. Staff members who would like to donate new/ second-hand items in good conditions for this purpose can place the items outside the Security Office (Atrium Level, Lift no. 2) on **30 May to 3 Jun 2016 (F)**.

2. Yoga Class Recruitment (Jun-Aug 2016)

The Yoga Class is taught by Ellen Kong and Jack Chan, Certified Yoga teacher of International Sivananda Vedanta Center in South India with many years of teaching experience. All staff and family members are welcome.

Level: Elementary to intermediate level

Date: Monday Jun. 6, 13, 20, 27; July 4, 11, 18, 25; Aug 1, 8.

Time: 5:45 p.m.to 7:15 p.m.

Venue: LG1027 for June; **SA office** in University Center for July and August.

Language: Cantonese

Quota: 35

Fee: Member: \$600; Non-member: \$630 (including \$30 administration fee).

Registration: https://docs.google.com/forms/d/1sYUqRiUyx8TEQSi5D9W_mFXDK4rWMa_xB5byrk-R05E/viewform?c=0&w=1

Registration Deadline: **May 31, 2016**

Details: http://staff.ust.hk/teamAD/yoga_class.htm

Convenor: Jack Chan/FMO

Enquiry: Email ejachan@ust.hk

3. Charity News: Community Chest Green Day 2016

Date: 19 & 20 June 2016 (Sunday & Monday)

The Community Chest Green Day aims to arouse public awareness on protecting our environment while raising funds for the needy in Hong Kong. The event this year encourages participants to act green and live green and help conserve Mother Nature. All donations received will benefit “Medical and Health Services” provided by the Chest’s member agencies without any deduction for administrative expenses.

HKUST Staff Association and Sustainability Unit are going to participate in the Community Chest Green Day 2016. You are strongly encouraged to show your support to this meaningful event by making donations. Participants who donate HK\$65 or above may receive one Community Chest Green Day Commemorative Ticket (first come, first served basis, while stocks last) to enjoy unlimited rides on the MTR on 19 & 20 June 2016. Further details are available at <http://www.commchest.org/> If you would like to make a donation, please fill in the online form <http://goo.gl/forms/zY0DjvkE2e>, and send a crossed cheque

made payable to "The Community Chest of Hong Kong" (write down your name, department and contact phone number on the back of the cheque) and send to "HKUST Staff Association" via internal mail **on or before 20 May (Friday)**.

Details of distribution of Community Chest Green Day Commemorative tickets (after 10 June) and tax deduction receipts (July) will be announced later.

4. Special Offers:

Kowloon Regal Hotel Rice Dumplings :

http://staff.ust.hk/pdf/Regal_2016_rice_dumplings.pdf

Order deadline: 22 May 2016

Please contact/ order directly from the suppliers.

HKUST Staff Association

For enquiry, please contact staff@ust.hk

"Services & Benefits" - Special Offer: http://staff.ust.hk/service_off.html

Interest Group & Teams: <http://staff.ust.hk/interest.html>

16 May 2016

親愛的同事們:

今期香港科技大學教職員協會會訊特此給您帶來以下新信息:

- 舊貨新賣招募義工及呼籲捐贈
- 教職員會瑜珈班招生
- 公益綠識日
- 粽券優惠

1. 舊貨新賣活動: 招募義工 及 呼籲捐贈

校園舊貨新賣活動將會在2016年6月4日及6月11日(星期六)上午9時至下午1時舉行。職員會現招募義工及呼籲有心同事捐出全新或保存良好的二手貨品，盈餘將捐贈給慈善團體。有興趣的義工請聯絡曹錦然先生 eokytso@ust.hk 電話 3469 2061。

有心捐出新舊物件者，請在5月30日至6月3日 放在大堂入口處保安部收集箱內。

活動開放予所有香港科技大學的職員、家屬、學生、校友及公眾。此項活動是貫徹5R環保精神(循環再用、廢物利用、減少使用、替代使用、重新思考)，希望同事們支持職員會此慈善環保活動！

2. 科大教職員協會 2016年6月至8月瑜珈班

瑜珈班由具專業資格導師江寶珍及陳鴻基主持，歡迎教職員及家屬參加。

程度: 初級至中級

日期: 星期一: 六月 6, 13, 20, 27; 七月 4, 11, 18, 25; 八月 1, 8

時間: 下午5:45至下午7:15

地點: 六月在LG1027; 七月至八月在大學中心教職員會辦公室

語言: 廣東話

名額: 35 人

費用: 會員: 600 元; 非會員: 630元 (包含 30元非會員行政費)

詳情: http://staff.ust.hk/teamAD/yoga_class.htm

報名: https://docs.google.com/forms/d/1sYUqRiUyx8TEQSi5D9W_mFXDK4rWMa_xB5byrk-R05E/viewform?c=0&w=1

截止日期: 2016年5月31日

召集人: Jack Chan

查詢: 電郵 eojachan@ust.hk

3. 公益綠識日

公益綠識日致力推廣環保意識。今年鼓勵參加者不只是行為、習慣的改變，而是將環保概念貫徹每個生活細節中，為公益金資助之「醫療及保健服務」籌款。

香港科技大學教職員協會將與可持續發展部合作，鼓勵大家積極參與，捐款支持今次活動。凡捐款滿港幣 65元或以上的參加者，可獲公益綠識日紀念車票乙

張，於 2016 年 6 月 19 日及 20 日兩天無限次免費乘搭港鐵。紀念車票數量有限，以先到先得方式處理，送完即止。詳情可查閱公益金網站 <http://www.commchest.org> 參加者請填妥以下表格 <http://goo.gl/forms/zY0DjvkE2e>，並把捐款以劃線支票抬頭請書寫「香港公益金」(於支票背面寫上你的名字、部門和聯絡電話號碼)，於5月20日或之前以內部郵件交回科大教職員協會。

有關公益綠識日紀念車票(6月10日後)及正式收據(7月)的派發安排，容後通知參加者。

4. 粽券優惠:

富豪至尊四款端陽名粽:

(早鳥優惠至5月22日)

http://staff.ust.hk/pdf/Regal_2016_rice_dumplings.pdf

香港科技大學教職員協會

查詢電郵：staff@ust.hk

服務與福利/商品折扣: http://staff.ust.hk/service_off.html

興趣小組與運動隊: <http://staff.ust.hk/interest.html>

2016年5月16日